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ONDERWERP Opvang asielzoekers binnen gemeente Koggenland 

Inleiding 

 

Raadslid Marjolijn Sleven van de fractie GBK heeft de volgende technische vraag, voorafgaand door 

de volgende inleiding: 

 

Gezien het feit dat de opvang van asielzoekers in Ter Apel vast dreigt te lopen i.v.m overbelasting 
van de capaciteit en daardoor schrijnende situaties kan veroorzaken m.b.t de opvang aldaar, de 
volgende vraag: 
 

 

Vraag 1 

 

Staatssecretaris Eric van der Burg (Asiel en Migratie) roept gemeenten wederom op om asielzoekers 
op te vangen om de druk in Ter Apel wat te verlichten. Er wordt zelfs gewerkt aan een  plan om 
gemeenten te verplichten asielzoekers op te gaan vangen. 
Wat kan de gemeente Koggenland betekenen voor Ter Apel m.b.t de opvang van asielzoekers binnen 
Koggenland? 
 

Antwoord: 

De gemeente heeft al eerder dit jaar een aanbod gedaan om asielzoekers op te vangen. Er zijn op 

dit aanbod ook ongeveer 20 asielzoekers kortstondig opgevangen in Hotel Villa Groet. Het COA 

vond deze opvang echter niet passend en heeft deze asielzoeker weer verplaatst naar een andere 

opvanglocatie buiten onze gemeente. De mogelijkheden die wij aanbieden aan het COA voldoen 

niet aan hun eisen helaas.  

  

 


